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اشاره:
مجمع عمومی عادی جامعه متخصصین نساجی ایران با هدف انتخاب دو عضو علی البدل و بازرس اصلی در آمفی تأتر دانشگاه صنعتی امیرکبیر با حضور جمعی از اعضای این 
تشکل تخصصی برگزار شد. در این مجمع پس از گزارش دبیر جامعه، خزانه دار و بازرس، حق عضویت و روزنامه کثیرالانتشار جهت انتشار آگهی های جامعه متخصصین به 

تأیید اعضا رسید. 

عنوان   تحت  تشکیلاتی   1361 سال  داشت:  اعلام 
بازرگانی  اتاق  در  نساجی«  همگن  صنایع  »شورای 
راه اندازی شده بود و از تمام رشته های صنایع نساجی، 
کمیته های تخصصی وجود داشتند همان زمان به این 
نتیجه رسیدیم که دست اندرکاران این صنعت، نیازمند 
متخصصین نساجی هستند به این ترتیب تفکر ایجاد 
مرحله  به  و  گرفت  شکل  نساجی  متخصصین  جامعه 

اجرایی رسید.
دور  نگرفته ایم  یاد  هنوز  که  مطلب  این  بیان  با  وی 
اذعان  کنیم؛  حمایت  هم  از  و  شویم  جمع  همدیگر 
داشت: مدتهاست که از دنیا عقب افتاده ایم و طی 28 
سال فعالیت و حضور در جلسات مختلف ، عنوان کرده ام 
برخی اجازه نمی دهند توجه دولتمردان به سوی صنایع 

نساجی معطوف شود. 
سادات،  زنده یاد  و  هنرور  دکتر  فعالیت  دوران  از  پس 
شاهد  و  نرفت  پیش  نساجی  صنایع  در  کاری  دیگر 
سرمایه گذاری های کلان در این صنعت نیستیم، حال در 
این شرایط یک مهندس با ماشین آلات کهنه، قدیمی  و 
مستهلک چگونه می تواند خود را با کشوری مانند ترکیه 

مقایسه کند؟! 
مهندس بصیری در ادامه از مهندس محمد مقدسی- 
خزانه دار- جهت ارائه گزارش مالی) تصویب ترازنامه و 

هدف اصلی جامعه متخصصین نساجی، تشکیل سازمان 
نظام مهندسی نساجی بود و در حال حاضر پیگیر تحقق 
این امر می باشد زیرا اعتقاد داریم که برای رونق صنایع 

نساجی نیازمند شکل گیری این سازمان هستیم. 
دکتر نورپناه در بخش دیگر سخنرانی خود ابراز داشت: 
صنعت نساجی به عنوان »صنعت ملی« کشور محسوب 
می شود و هنوز طرح های ملی ما در عرصه جهانی قابل 
رقابت می باشد کما این که فرش دستباف ایران علی رغم 
جهانی  عرصه های  در  هم چنان  بسیار،  مشکلات 
می درخشد؛ پس با بهره گیری از متخصصین نساجی این 
جایگاه را حفظ نماییم و امیدوارم در این دوره از فعالیت 
با همکاری پیشکسوتان و  جامعه متخصصین نساجی 
جوانان تازه نفس، بتوانیم گام های موثری در تحقق نظام 

مهندسی نساجی برداریم. 
رییسه  هیأت  اعضای  انتخاب  به  مجمع  دیگر  بخش 
اختصاص داشت که از میان مدعوین، آقایان مهندس 
علی محمد  مهندس  رییس(،  بصیری) به عنوان  جمشید 
شریفی )به عنوان نایب رییس( ، مهندس حسین اصغریه 
اهری و خانم مهندس نسرین کورکی  ) به عنوان ناظر( 
از  دعوت  از  پیش  بصیری  مهندس  شدند.  انتخاب 
ارائه گزارش مالی و تصویب ترازنامه  خزانه دار جهت 
و صورتحساب سود و زیان جامعه، طی سخنان کوتاهی 

سرود  پخش  و  کریم  قرآن  از  آیاتی  تلاوت  از  پس 
جامعه  هیأت مدیره  -رییس  نورپناه  پرویز  دکتر  ملی، 
قرار  سخنرانی  جایگاه  در  ایران-  نساجی  متخصصین 
عنوان  مدعوین  به  خوشامدگویی  ضمن  وی  گرفت. 
داشت: طی 12 سال فعالیت جامعه متخصصین همواره 

به اعضای خود متکی بوده و هستیم.
و  جدید  دولت  استقرار  به  اشاره  ضمن  نورپناه  دکتر 
امیدواری صنعتگران و تولیدکنندگان به بهبود شرایط 
اقتصادی کشور، افزود: صادرات کالاهای فرآوری شده 
به جای صادرات مواد خام در اولویت کاری دولت تدبیر و 
امید قرار گرفته است که این امر ارزش افزوده به مراتب 
بیشتری از صادرات کالاهای خام ایجاد می نماید؛ البته 
تولید کالاهای صنعتی قابل رقابت در بازارهای جهانی ؛ 
نیازمند متخصصین توانمند و متبحر است زیرا تکنولوژی 
مدرن و پیشرفته دنیای امروز بدون وجود متخصص به 
تولید کالای با کیفیت و قیمت مناسب ، منجر نمی شود.

وی تصریح کرد: مشکلات بسیاری مانند بهره بالای 
دارند  قرار  تولید  راه  سر   ... و  نقدینگی  کمبود  بانکی، 
نامطلوب  بزرگترین مشکل ، کیفیت  اعتقاد من،  به  اما 
محصولات ما در بازارهای بین المللی است و جز موارد 

انگشت  شمار، از لحاظ کیفی توان رقابت را ندارد.
امیرکبیر،  به گفته عضو هیأت علمی دانشگاه صنعتی 

گزارش
گزارشی از برگزاری مجمع عمومی عادی جامعه متخصصین نساجی ایران

موفقیت  در  گروی مشارکت
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صورتحساب سود و زیان( دعوت به عمل آورد.
جامعه  دبیر  گزارش  ارائه  به  مجمع  بعدی  بخش 
حق  تصویب   ، نامی-  مجید  مهندس  متخصصین- 
عضویت و روزنامه رسمی جهت انتشار آگهی های جامعه 

اختصاص داشت. 
وی تعداد جلسات هیأت مدیره و کمیته های جامعه را 34 
جلسه، تعداد جلسات با نهادها و سازمان ها را بیش از 50 
جلسه برشمرد و افزود: از تیرماه 1391 تا تیرماه1392، 
بیش از 80 هزار پیام کوتاه جهت اطلاع رسانی به اعضا 

ارسال شده است.
جامعه  اعضای  تعداد  بیان  به  ادامه  در  نامی  مهندس 
متخصصین نساجی ایران پرداخت و گفت: تعداد اعضای 
معتبر 212 نفر ، تعداد کل اعضای غیرمعتبر 2هزار و 286 
نفر، تعداد اعضای 10 ساله 51 نفر، تعداد اعضای 5ساله 
40 نفر، تعداد اعضای سه ساله 43 نفر و تعداد اعضای 

یک ساله 78 نفر می باشند.
بخش دیگر گزارش دبیرجامعه به تشریح عملکرد این 
تشکل در حوزه مسائل اطلاع رسانی اختصاص داشت. 
برای  تلاش  تداوم  ضمن  حوزه،  این  در  گفت:  وی 
شناسایی متخصصین نساجی و تکمیل بانک اطلاعات 
اعضا، در کلیه همایش ها و نمایشگاه های نساجی حضور 
نساجی،  تخصصی  مجلات  از  بهره گیری  با  و  یافتیم 

ارسال پیام کوتاه، چاپ بروشورها و فرم های مربوط به 
عضویت و قرار دادن در سایت تمام تلاش خود را در 

این بخش به عمل آوردیم.
صنایع  انجمن  با  ارتباط  برقراری  به  نامی  مهندس 
پوشاک،  و  نساجی  صادرات  و  تولید  اتحادیه  نساجی ، 
نهادها و سازمان های مختلف دولتی و دانشگاه هایی که 
رشته نساجی دارند نیز اشاره کرد و یادآور شد: جامعه 
متخصصین نساجی در کلیه نمایشگاه های نساجی یزد، 
تهران حضور فعال دارد و موفق به برگزاری تور تخصصی 
ITMA ASIA چین و ITME هند شده است، ضمن 

این که در حال حاضر به انجام هماهنگی های لازم در 
نمایشگاه هایی  در  اعضا  برای حضور  بین المللی  سطح 
 EVETEKS ، ITM ،YARN ،HIGHTEX مانند 

ITME ،ITMA می پردازد. 

برگزاری  مدیریت  با  همکاری  به  اشاره  از  پس  وی 
)اردیبهشت  تهران  نساجی  مهندسی  کنفرانس 
سال1393( و برگزاری دوره های آموزشی در نمایشگاه 
نساجی تهران به موضوع اخذ تخفیفات از مجموعه های 
تخفیف های  بیمه ای،  خدمات  تفریحی،  ورزشی- 
آموزشی سازمان های مختلف و کاریابی و معرفی نیروی 

کار نیز پرداخت. 
زمینه  در  متخصصین  جامعه  افزود:  نامی  مهندس 

فعالیت های  نیز  دبیرخانه ای  فعالیت های  سازمان دهی 
انجام داده که از می توان به مواردی هم چون »بهره مندی 
از نرم افزار جامع بانک اطلاعات متخصصین نساجی«، 
»بهره مندی از سیستم مالی برای امور مالی و درآمد«، 
»بازنگری آیین نامه اجرایی، عضویت، شعبات«، »حفظ 

استقلال دفتر جامعه«  و ... اشاره کرد.  
با  جامعه  شعبات  تأسیس  که  مطلب  این  ذکر  با  وی 
با دفتر صنایع  ارتباط  برقراری  به  نبود  موفقیت همراه 
تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزارت  پوشاک  و  نساجی 
کانون هماهنگی دانش و صنعت نساجی، کارگروه مد 
هم اندیشی  جلسات  در  مداوم  و  موثر  لباس، حضور  و 
وزاری صنعت، معدن و تجارت و ... نیز اشاره کرد و به 
بیان برخی از نقاط قوت تشکل متبوع خود پرداخت که 

شامل موارد زیر بود:
متخصصین  جامعه  مطلوب  جایگاه  و  سابقه  حسن   *

نساجی در میان نهادهای مختلف
*پتانسیل و ظرفیت بالای متخصصین نساج و اعضای 

جامعه در مجموعه صنایع نساجی ایران
*وجود نیروهای علاقه مند و دلسوز برای صنایع نساجی 
به  متخصصین  و  مدیران  علاقه  و  تعصب  و  کشور 

پیشرفت و شکوفایی این صنعت
*تجربه 12 سال تلاش و کوشش اعضا برای حفظ و 
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گزارش
اعتلای این تشکل

ذکر اهداف و برنامه های آتی هیأت مدیره مانند تلاش 
در جهت اعتلای اعتبار و جایگاه جامعه و افزایش میزان 
اثرگذاری آن در صنعت، پیگیری تأسیس سازمان نظام 
مهندسی، برنامه ریزی برای افزایش تعداد اعضا و جذب 
منابع مالی، خرید مکانی برای دفتر جامعه، به کارگیری 
گزارش  دیگر  بخش   ... و  وقت  تمام  و  حرفه ای  دبیر 
مهندس نامی را تشکیل می داد. در ادامه پس از بحث 
و تبادل نظر پیرامون حق عضویت سالیانه، همان مبلغ 
گذشته )50 هزار تومان( مورد تأیید حاضرین قرار گرفت. 
این که روزنامه اطلاعات جهت درج آگهی های  ضمن 

جامعه متخصصین نساجی تعیین شد. 
در بخش بعدی مجمع، مهندس سعید جلالی قدیری - 
بازرس جامعه- به ارائه گزارش خود پرداخت و گفت: 
مطابق ماده 20 اساسنامه جامعه وظایف بازرس در 3 
و  جامعه  مالی  اوراق  و  اسناد  کلیات  »بررسی  بخش 
تهیه گزارش برای مجمع عمومی«، »مطالعه گزارش 
تهیه   ، غیرمالی«  و  مالی  از  اعم  مدیره  هیأت  سالیانه 

مجمع  به  ارائه  برای  مدیره  هیأت  عملکرد  از  گزارش 
عمومی« و » ارائه گزارش هرگونه تخلف هیأت مدیره 
از مفاد اساسنامه یا مصوبات مجمع به مجمع عمومی« 
یعنی  اول  مورد  در  افزود:  وی  است.  شده  مشخص 
بررسی اسناد و اوراق مالی باید عنوان نمایم که گزارش 
تا92   91 مالی  دوره های  طی  مدیره  هیأت  شده  ارائه 
مورد بررسی قرار گرفت و موارد تخلفی در آن مشاهده 
اینجانب می باشد. در مورد عملکرد  تأیید  نشد و مورد 
هیأت مدیره هم با توجه به حضور اینجانب در تمامی 
جلسات هیأت مدیره ، مواردی از تخلف در تصمیمات و 
یا عملکرد اعضای هیأت مدیره که مغایرت با اساسنامه 

و مصوبات مجمع عمومی داشته باشد؛ مشاهده نشد.
عنوان  مدیره  هیأت  عملکرد  مورد  در  جامعه  بازرس 
داشت: جامعه متخصصین یک نهاد غیرانتفاعی است که 
اعضای هیأت مدیره منفعت مالی از این عضویت ندارند 
و مهم ترین انگیزه حضور در هیأت مدیره، علاقه مندی و 
احساس مسئولیت است؛ به همین دلیل اگر اعضای فعلی 
هیأت مدیره احساس می کنند که وقت و انگیزه کافی 

برای حضور در جلسات را ندارند از ادامه عضویت انصراف 
دهند و این فرصت را به سایر علاقه مندان واگذار نمایند. 
به معرفی دو  پایانی مجمع جامعه متخصصین  بخش 
عضو علی البدل و بازرس جامعه اختصاص داشت که از 
میان آقایان مهندس محمود مشاط)رییس هیأت مدیره 
شرکت دنیز تک دیبا(، مهندس صمد بهلولی زنجانی، 
سولتکس  شرکت  )مدیرفروش  فرزاد   خشایار  مهندس 
شرکت  شاه بابایی)مدیرعامل  شهرام  مهندس  ایران(، 
فرایند شیمی(، دکتر مهدی صفی )سرپرست پژوهشکده 
سلامتی)مدیرعامل  پژمان  مهندس  رنگ(،  فیزیک 
شرکت بوریا(، مهندس ابراهیم برادران )  مدیر نمایندگی 
بیمه کارآفرین (، دکتر پیمان ولی پور ) عضوهیأت علمی 
سوهانگیر)مدیرعامل  مهدی  مهندس  و  آزاد(   دانشگاه 
و  انتخابات  برگزاری  از  پس  جهان (  کیمیاکاو  شرکت 
و مهندس  فرزاد  آقایان»مهندس خشایار  آرا،  شمارش 
انتخاب  اعضای علی البدل  به عنوان  پژمان سلامتی« 
شدند و »مهندس سعید جلالی قدیری« به عنوان بازرس 

اصلی در سمت قبلی خود ابقا گردید. 

دکتر مهدی صفیمهندس صمد بهلولی زنجانیمهندس محمود مشاطمهندس پژمان سلامتی

مهندس ابراهیم برادرانمهندس مهدی سوهانگیرمهندس شهرام شاه باباییمهندس خشایار فرزاد
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گزارش
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